
 
 

PROTOKOLL 
 

Møte nr. 2 - 2025 
 

Tirsdag 18. mars 2025 i Rjukan kirke, kl. 18:00 
 
Tilstede: Jørgen Sando, Terje Waskaas, Gunnar Undersrud, Lena Marie Hansen, 
Elisabeth B. Haugen , Arne Lygre, Elin Kittelsen, sokneprest Morten Arnesen  
 
Sak 8/25 RM || Godkjenning av innkalling og saksliste.  
Vedtak: Godkjent enstemmig. 
 
Sak 9/25 RM || Godkjenning av protokoll fra møtet 21. januar 2025. 
Vedtak: Godkjent enstemmig. 
 
Sak 10/25 RM || Orientering om tjenesten ved sokneprest Arnesen  

Orientering: 2024 var et bra år preget av mye aktivitet. Vi minnes arrangementet med 
Sunniva Gylver, teaterforestillingen Frøken Nilsen i Rjukan kirke ved Randi Mossing, og 
alle foredragsgudstjenstene med populære foredrag. Statistikken viser at det i fjor var 
gjennomsnittlig 45 deltakere ved gudstjenestene i Rjukan sokn. I 2024 var det mange 
gravferder og tendensen fortsetter i 2025. Gravferder er tid- og arbeidskrevende for 
prestene. Det har vært en del diskusjon rundt hengekveldene for konfirmantene, men 
Tinn sokn er nå med på fortsettelsen. Vedrørende transport til og fra Rjukan kirke, så skal 
konfirmantene fra bygdene betale for buss til Rjukan, men bli transportert med taxi 
tilbake. Det er en kommende konfirmantleir på Skirva med nesten 40 konfirmanter fra 
hele kommunen (21-23 mars). Senere i juni i år deltar konfirmantene på Gjennestad. 
Flere foreldre involveres i denne leiren med transport og opphold dag og natt.   
 
Sak 11/25 RM || Menighetens årsmøte; finne dato 
Vedtak: Menighetens årsmøte avholdes søndag 1. juni etter gudstjenesten. 
 
Sak 4/25 RM || AV-utstyr Dal kirke; oppfølging fra forrige møte 
Orientering: Det jobbes med saken, men ikke klar en løsning ennå. Projektor med lerret 
er ikke hva man anbefaler i dag, men derimot stor TV-skjerm.  
 
Sak 5/25 RM || Signalkabel i Rjukan kirke; oppfølging fra forrige møte 
Vedtak: Jørgen purrer kirkevergen. 
 
Sak 12/25 RM || Konfirmantfesten søndag 27. april; her trengs frivillige. 
Vedtak: Elin Kittelsen, Eli Sørli og Arne Lygre stiller som frivillige fra Rjukan. Eventuell 
kakebaking og delta i Atrå samfunnshus med gjennomføringen. 
  
Sak 13/25 RM || Fasteinnsamlingen tirsdag 8. april kl 17-19; konfirmantene gjør 
jobben, men vi trenger stab med 2 fra menighetsrådet + presten.  
Vedtak: Jørgen Sando og Gunnar Undersrud stiller opp. 
 
 
 
 



Side 2 
 

Sak 14/25 RM || Frøystul klokketårn/peis.  
Det har kommet et tips om at vi kan søke Hydro energi. De lurer på om det er store eller 
små reparasjoner som trengs. Jørgen har bedt Gunnar om å kontakte noen entreprenører 
om pris. 
Vedtak: Gunnar Undersrud har rådets tillit til å fortsette med denne saken. 
 
Sak 15/25 RM || Betaling «lagerleie» til Joar Lurås for benker og dørblader som han 
har oppbevart. Han har forsøkt i 25 år å få noen til å komme og hente. Det tar jo noe 
plass. 
Vedtak: Menighetsrådsleder Jørgen Sando må forhandle videre med Lurås, som krever 
lagerleie. 
 
Sak 16/25 RM || Due over døpefonten.  
For at kirkevergen skal kunne søke bispedømmet om lov til å henge opp duen, vil hun 
gjerne at vi skal si litt om hvordan vi ser for oss at det skal se ut. 

  
Tegningen til høyre er et forslag med veggfeste og svevende fugl.  
Tak-feste anbefales ikke. 
Vedtak: Menighetsrådet gikk inn for at det arbeides videre med forslaget fra kirkevergen 
med veggfeste i litt snirklete utforming, som vist på tegning. Enstemmig vedtatt.  
 
Sak 17/25 RM || Øvrig innsamlet fra gamle Rjukan kirke: hvor gjør vi av det, hva gjør 
vi med det? 
Vedtak: Menighetsrådet vil prøve å få laget en liten utstilling i menighetssalen med ting 
og tang fra gamle Rjukan kirke. Enstemmig vedtatt. 
 
Sak 18/25 RM || Eventuelt. 
Forslag fra Jørgen Sando om at fremtidige møter starter klokken 18:30. 
Dette forslaget var det ingen innsigelser mot. 
Fra og med neste møte i mai, er møtestart klokken 18:30! 
 
Sekretær, Arne Lygre 


